



**Upcoming Feeder Main Valve Chamber Upgrades – Lagimodiere Blvd between Fermor Ave to East Mint Pl.**

Starting the week of March 18, 2024, we will begin work to upgrade the feeder main valve chamber on Lagimodiere Blvd between Fermor Ave and East Mint Pl. This project will take approximately eight weeks to complete.

Feeder mains help deliver water across the city, from our reservoirs to your tap. This work will maintain the reliability of our feeder main network.

**During construction**

Your water, sewer and recycling and garbage collection services will be maintained throughout this project.

We ask that you and your family please stay away from the construction site for safety reasons. This project may also restrict some parking and traffic in your area. We understand that this may cause you some inconvenience and we thank you for your patience.

Once we have completed our work, we will restore any damaged boulevard and pavement areas as soon as possible.

Please contact 311 by phone or email at [311@winnipeg.ca](mailto:311@winnipeg.ca) with any project concerns or questions.



## **Amélioration à venir de la chambre des vannes de la conduite principale – Boulevard Lagimodière, entre l’avenue Fermor et la place East Mint**

La semaine du 18 mars 2024, nous entamerons des travaux visant à améliorer la chambre des vannes de la conduite principale du boulevard Lagimodière, entre l’avenue Fermor et la place East Mint. Ce projet durera environ huit semaines.

Les conduites principales transportent l’eau dans toute la ville, de nos réservoirs jusqu’à votre robinet. Ces travaux préserveront la fiabilité de notre réseau de conduites principales.

### **Pendant les travaux**

Vos services d’eau, d’égout, et de collecte du recyclage et des déchets ménagers se poursuivront pendant le projet.

Nous demandons à vous et à votre famille de rester à l’écart du chantier pour des raisons de sécurité. Ce projet pourrait aussi limiter le stationnement et la circulation dans votre secteur. Nous comprenons que cela pourrait présenter un inconvénient pour vous, et nous vous remercions de votre patience.

Après les travaux, nous restaurerons les terre-pleins et les chaussées endommagés au plus vite.

Veillez communiquer avec le 311 par téléphone ou par courriel à [311@winnipeg.ca](mailto:311@winnipeg.ca) si vous avez des préoccupations ou des questions concernant le projet.